
Protokół Nr 33/21
z posiedzenia Komisji Oświaty, Kultury 

Spraw Społecznych i Sportu
Rady Miejskiej w Ciechanowcu,
odbytego w dniu 23 sierpnia 2021 roku

w Urzędzie Miejskim w Ciechanowcu

Posiedzenie Komisji trwało od godz. 900 do godz. 1040.

Przewodniczący Komisji: Jan Krzysztof Binaś

Protokolant: Wioleta Kierska

Radni obecni na sesji:

1. Jan Krzysztof Binaś
2. Katarzyna Sylwia Wilkowska
3. Tadeusz Łopaciuk
4. Antoni Malinowski
5. Agata Koc

Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli:

 Anna Czapkowska – Sekretarz Gminy
 Burmistrz Ciechanowca – Eugeniusz Święcki

Obrady były prawomocne.

Ad pkt 1

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Spraw Społecznych i Sportu Jan Krzysztof Binaś
dokonał otwarcia posiedzenia,  stwierdził  obecność wszystkich członków Komisji  i powitał
przybyłych  na  posiedzenie  Komisji  Sekretarz  Gminy  Annę  Czapkowską  oraz  Burmistrza
Ciechanowca Eugeniusza Święckiego.

Ad pkt 2

Proponowany porządek posiedzenia:

1. Otwarcie posiedzenia.
2. Przyjęcie porządku dziennego posiedzenia.
3. Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektów uchwał w sprawach:

1) zmian w budżecie gminy na 2021 rok,
2) udzielenia w 2021 roku dotacji na badania konserwatorskie zabytkowego Kościoła pw.

Trójcy Przenajświętszej w Ciechanowcu wpisanego do rejestru zabytków,
3) upoważnienia Burmistrza Ciechanowca do zaciągnięcia  w 2022 roku zobowiązania  

w  zakresie  poniesienia  kosztów  wyznaczenia  obszaru  zdegradowanego  i  obszaru
rewitalizacji oraz opracowania Gminnego Programu Rewitalizacji Gminy Ciechanowiec
wraz z przeprowadzeniem strategicznej oceny oddziaływania na środowisko,
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4) upoważnienia  Burmistrza  Ciechanowca  do  zaciągnięcia  w  2022  roku  zobowiązań  
w  zakresie  rewitalizacji  zadania  inwestycyjnego  pn.  „Promowanie  ochrony
różnorodności biologicznej i przyrodniczej południowego Podlasia”,

5) określenia szczegółowych zasad, sposobu i trybu udzielania ulg w spłacie należności
pieniężnych mających charakter cywilnoprawny, przypadających Gminie Ciechanowiec
i jej jednostkom organizacyjnym oraz warunków dopuszczalności pomocy publicznej  
w przypadkach, w których ulga stanowić będzie pomoc publiczną, a także wskazania
organów uprawnionych do udzielania tych ulg,

6) określenia wzoru wniosku o przyznanie dodatku mieszkaniowego oraz wzoru deklaracji

o dochodach gospodarstwa domowego,
7) nawiązania współpracy z Gminą Pińczów,
8) rozpatrzenia petycji,
9) przyjęcia regulaminu dostarczania wody i  odprowadzania ścieków na terenie Gminy

Ciechanowiec.
4. Informacja o przebiegu wykonania budżetu gminy za I półrocze 2021 roku.
5. Informacja dotycząca przygotowania obiektów oświatowych do rozpoczęcia nowego roku

szkolnego oraz sytuacji finansowej szkół podstawowych i przedszkola.
6. Sprawy różne.
7. Zamknięcie posiedzenia.

Przewodniczący  Komisji  Jan  Krzysztof  Binaś  przedstawił  proponowany  porządek
posiedzenia i zapytała, czy Radni zgłaszają inne propozycje.
Innych propozycji nie zgłoszono.

Przewodniczący Komisji Jan Krzysztof Binaś poddał pod głosowanie proponowany porządek
posiedzenia.

Przewodniczący Komisji  stwierdził,  że proponowany porządek posiedzenia został  przyjęty
jednogłośnie w obecności wszystkich członków Komisji.

Ad pkt 3 ppkt 1

Przewodniczący Komisji Jan Krzysztof Binaś  otworzył  punkt: rozpatrzenie i zaopiniowanie
projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2021 rok.

Przewodniczący Komisji Jan Krzysztof Binaś poprosił Burmistrza Ciechanowca Eugeniusza
Święckiego o omówienie projektu uchwały.

Burmistrz Ciechanowca Eugeniusz Święcki poinformowała, że w wyniku zmian dochody  
i wydatki budżetu zmniejszyły się o łączną kwotę 2 725 000,00 zł. Wprowadzono dotację na
realizację przez Szkołę Podstawową w Łempicach zadania pn. „Ponadnarodowa mobilność
uczniów” na kwotę 160 530,00 zł. Jest to projekt, z którego 20 uczniów oraz 4 nauczycieli
wyjedzie do Grecji. Wprowadzono kwotę w wysokości 18 525,06 zł z Narodowego Funduszu
Ochrony  Środowiska  i  Gospodarki  Wodnej  na  realizację  zadania  dotyczącego  usuwania
azbestu,  o  101 000,00  zł  zwiększono  środki  z  budżetu  państwa  w  ramach  Rządowego
Funduszu Rozwoju Dróg na realizację zadania inwestycyjnego pn. „Budowa bezpiecznych
przejść dla pieszych w mieście Ciechanowiec”. O 10 000,00 zł zwiększono środki z Funduszu
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Przeciwdziałania COVID-19. Zmniejszono planowane środki unijne na zadanie inwestycyjne
pn.  „Montaż  instalacji  fotowoltaicznych  na  budynkach  mieszkalnych  na  terenie  gminy
Ciechanowiec”. Projekt uzyskał już dofinansowanie, a zmniejszenia w budżecie dokonano,
ponieważ  montaż  instalacji  i  rozliczenia  nastąpią  w  2022  roku.  Zmniejszono  
o  1 550 000,00  zł  środki  na  realizację  zadania  inwestycyjnego  pn.  „Adaptacja  i  ochrona
bioróżnorodności  terenu  doliny  Bugu  i  Nurca”  (zalew  w  Ciechanowcu).  Zwiększono  o
6 000,00 zł środki własne gminy na zakup paliwa do samochodów pożarniczych, o 44 500,00
zł zwiększono środki własne gminy na wykonanie dokumentacji projektowo-kosztorysowej
niezbędnej  do  kompleksowego  remontu  szkół  podstawowych,  30 000,00  zł  środków
zabezpieczono  na  dofinansowanie  w  2021  roku  przeprowadzenia  badań  konserwatorskich
zabytkowego  Kościoła Parafialnego Pw. Trójcy Przenajświętszej w Ciechanowcu. W ramach
przesunięć między paragrafami zabezpieczono kwotę w wysokości 46 211,84 na realizację
zadania pn. „Energia kompetencji – Energia rozwoju”. 

Przewodniczący Komisji Jan Krzysztof Binaś zapytał, czy są pytania do projektu uchwały. 
Pytań nie zgłoszono.

Przewodniczący  Komisji  Jan  Krzysztof  Binaś  poddał  pod  głosowanie  projekt  uchwały  
w sprawie zmian w budżecie gminy na 2020 rok.

Komisja 5 głosami za w obecności 5 członków Komisji  pozytywnie zaopiniowała projekt
uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2020 rok.

Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2020 rok stanowi załącznik nr 2 do
protokołu.

Ad pkt 3 ppkt 2

Przewodniczący Komisji Jan Krzysztof Binaś  otworzył  punkt: rozpatrzenie i zaopiniowanie
projektu  uchwały  w sprawie  udzielenia  w 2021  roku  dotacji  na  badania  konserwatorskie
zabytkowego Kościoła pw. Trójcy Przenajświętszej w Ciechanowcu wpisanego do rejestru
zabytków.

Przewodniczący Komisji Jan Krzysztof Binaś poprosił Sekretarz Gminy Annę Czapkowską 
o omówienie projektu uchwały. 

Sekretarz Gminy Anna Czapkowska poinformowała, że Parafia Rzymskokatolicka pw. Trójcy
Przenajświętszej w Ciechanowcu zwróciła się do gminy Ciechanowiec z prośbą o udzielenie
dotacji  w  kwocie  30 000,00  zł  na  dofinansowanie  w  2021  roku  przeprowadzenia  badań
konserwatorskich  zabytkowego  Kościoła.  Wnioskowana  dotacja  będzie  przeznaczona  
w całości na przeprowadzenie tych badań. 

Burmistrz  poinformował,  że  ks.  Proboszcz  z  prośbą  o  dotację  zwrócił  się  również  do
Marszałka  Województwa  Podlaskiego  oraz  do  Starosty  Wysokomazowieckiego.  Bez
przeprowadzenia  badań  konserwatorskich  nie  można  rozpocząć  renowacji  ani  odnowy
kościoła. 

Przewodniczący Komisji Jan Krzysztof Binaś zapytał, czy są pytania do projektu uchwały.
Pytań nie zgłoszono.
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Przewodniczący  Komisji  Jan  Krzysztof  Binaś  poddał  pod  głosowanie  projekt  uchwały  
w sprawie udzielenia w 2021 roku dotacji na badania konserwatorskie zabytkowego Kościoła
pw. Trójcy Przenajświętszej w Ciechanowcu wpisanego do rejestru zabytków.
Komisja 5 głosami za w obecności 5 członków Komisji  pozytywnie zaopiniowała projekt
uchwały w sprawie udzielenia w 2021 roku dotacji na badania konserwatorskie zabytkowego
Kościoła pw. Trójcy Przenajświętszej w Ciechanowcu wpisanego do rejestru zabytków.

Projekt  uchwały  w  sprawie  udzielenia  w  2021  roku  dotacji  na  badania  konserwatorskie
zabytkowego Kościoła pw. Trójcy Przenajświętszej w Ciechanowcu wpisanego do rejestru
zabytków stanowi załącznik nr 3 do protokołu.

Ad pkt 3 ppkt 3

Przewodniczący Komisji Jan Krzysztof Binaś  otworzył  punkt: rozpatrzenie i zaopiniowanie
projektu uchwały w sprawie upoważnienia Burmistrza Ciechanowca do zaciągnięcia w 2022
roku zobowiązania w zakresie poniesienia kosztów wyznaczenia obszaru zdegradowanego  
i  obszaru  rewitalizacji  oraz  opracowania  Gminnego  Programu  Rewitalizacji  Gminy
Ciechanowiec wraz z przeprowadzeniem strategicznej oceny oddziaływania na środowisko.

Przewodniczący Komisji Jan Krzysztof Binaś poprosił Sekretarz Gminy Annę Czapkowską
o omówienie projektu uchwały. 

Sekretarz  Gminy  Anna  Czapkowska  poinformowała,  że  rzeczowa  realizacja  zadania
planowana jest w 2022 roku i wtedy też będzie opłata za umowę. W związku z tym konieczne
jest  podjęcie  przez  Radę  Miejską  uchwały  upoważniającej  Burmistrza  Ciechanowca  do
zaciągnięcia  w  2021  roku  zobowiązania  związanego  z  podpisaniem  umowy.  Projekty  w
ramach rewitalizacji dla gminy Ciechanowiec przyczynią się do przywrócenia estetyki, ładu
przestrzennego, ochrony środowiska oraz podniosą jakość życia mieszkańców. W planach jest
również nowe zagospodarowanie rynku (deptak). 

Przewodniczący Komisji Jan Krzysztof Binaś zapytał, czy są pytania do projektu uchwały.
Pytań nie zgłoszono.

Przewodniczący  Komisji  Jan  Krzysztof  Binaś  poddał  pod  głosowanie  projekt  uchwały  
w sprawie upoważnienia Burmistrza Ciechanowca do zaciągnięcia w 2022 roku zobowiązania

w zakresie poniesienia kosztów wyznaczenia obszaru zdegradowanego i obszaru rewitalizacji
oraz  opracowania  Gminnego  Programu  Rewitalizacji  Gminy  Ciechanowiec  wraz  
z przeprowadzeniem strategicznej oceny oddziaływania na środowisko.

Komisja  5  głosami  w  obecności  5  członków  Komisji  pozytywnie  zaopiniowała  projekt
uchwały  w sprawie  upoważnienia  Burmistrza  Ciechanowca do zaciągnięcia  w 2022 roku
zobowiązania  
w zakresie poniesienia kosztów wyznaczenia obszaru zdegradowanego i obszaru rewitalizacji
oraz  opracowania  Gminnego  Programu  Rewitalizacji  Gminy  Ciechanowiec  wraz  
z przeprowadzeniem strategicznej oceny oddziaływania na środowisko.

Projekt uchwały w sprawie  upoważnienia Burmistrza Ciechanowca do zaciągnięcia w 2022
roku zobowiązania w zakresie poniesienia kosztów wyznaczenia obszaru zdegradowanego  
i  obszaru  rewitalizacji  oraz  opracowania  Gminnego  Programu  Rewitalizacji  Gminy
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Ciechanowiec wraz z przeprowadzeniem strategicznej oceny oddziaływania na środowisko
stanowi załącznik nr 4 do protokołu.

Ad pkt 3 ppkt 4

Przewodniczący Komisji Jan Krzysztof Binaś  otworzył  punkt: rozpatrzenie i zaopiniowanie
projektu uchwały w sprawie upoważnienia Burmistrza Ciechanowca do zaciągnięcia w 2022
roku zobowiązań w zakresie rewitalizacji zadania inwestycyjnego pn. „Promowanie ochrony
różnorodności biologicznej i przyrodniczej południowego Podlasia”.

Przewodniczący Komisji Jan Krzysztof Binaś poprosił Sekretarz Gminy Annę Czapkowską 
o omówienie projektu uchwały. 

Sekretarz  Gminy Anna Czapkowska poinformowała,  że  projekt  uchwały  również  dotyczy
upoważnienia Burmistrza Ciechanowca do zaciągnięcia zobowiązania do kwoty 5 200 000,00
zł.  Jest  to  zadanie  pn.  „Promowanie  ochrony  różnorodności  biologicznej  i  przyrodniczej
południowego  Podlasia”  (zagospodarowanie  zalewu)  Zobowiązanie  zostanie  pokryte  
w 2022 roku. W grę wchodzi również podpisanie umowy, a środki wydatkowane będą w 2022
roku. Gmina Ciechanowiec dostała dofinansowanie na 3 400 000,00 zł ze środków unijnych.
Pozostałe środki to środki własne gminy. Całość inwestycji wynosi 5 700 000,00 zł. 

Przewodniczący Komisji Jan Krzysztof Binaś zapytał, czy są pytania do projektu uchwały.
Pytań nie zgłoszono.

Przewodniczący  Komisji  Jan  Krzysztof  Binaś  poddał  pod  głosowanie  projekt  uchwały  
w sprawie upoważnienia Burmistrza Ciechanowca do zaciągnięcia w 2022 roku zobowiązań 
w zakresie  rewitalizacji  zadania  inwestycyjnego pn.  „Promowanie  ochrony różnorodności
biologicznej i przyrodniczej południowego Podlasia”.

Komisja 5 głosami za w obecności 5 członków Komisji  pozytywnie zaopiniowała projekt
uchwały  w sprawie  upoważnienia  Burmistrza  Ciechanowca do zaciągnięcia  w 2022 roku
zobowiązań  w  zakresie  rewitalizacji  zadania  inwestycyjnego  pn.  „Promowanie  ochrony
różnorodności biologicznej i przyrodniczej południowego Podlasia”.

Projekt uchwały w sprawie  upoważnienia Burmistrza Ciechanowca do zaciągnięcia w 2022
roku zobowiązań w zakresie rewitalizacji zadania inwestycyjnego pn. „Promowanie ochrony
różnorodności biologicznej i przyrodniczej południowego Podlasia” stanowi  załącznik nr 5
do protokołu.

Ad pkt 3 ppkt 5

Przewodniczący Komisji Jan Krzysztof Binaś  otworzył  punkt: rozpatrzenie i zaopiniowanie
projektu uchwały w sprawie określenia szczegółowych zasad, sposobu i trybu udzielania ulg 
w spłacie należności pieniężnych mających charakter cywilnoprawny, przypadających Gminie
Ciechanowiec  i  jej  jednostkom  organizacyjnym  oraz  warunków  dopuszczalności  pomocy
publicznej  w  przypadkach,  w  których  ulga  stanowić  będzie  pomoc  publiczną,  a  także
wskazania organów uprawnionych do udzielania tych ulg.

Przewodniczący Komisji Jan Krzysztof Binaś poprosił Sekretarz Gminy Annę Czapkowską 
o omówienie projektu uchwały. 
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Sekretarz Gminy Anna Czapkowska poinformowała, że niniejszy projekt określa zasady i tryb
umarzania,  odraczania  oraz  rozkładania  na  raty  spłaty  należności  pieniężnych  mających
charakter  cywilnoprawny  przypadających  gminie  Ciechanowiec  oraz  jej  jednostkom
organizacyjnym. Przedłożony projekt  zastąpi  uchwałę,  która  podjęta  została  w listopadzie
2019  roku.  Poprzednia  uchwała  z  uwagi  na  obowiązujące  programy  dopuszczalności
udzielania pomocy publicznej obowiązywała do 30 czerwca 2021 roku. W chwili obecnej
przedkłada  się  projekt,  który  będzie  obowiązywał  do grudnia  2023 roku.  Jeżeli  chodzi  o
zasady to w kwestii umorzeń, odroczeń oraz rozłożeń na raty nie zmienia się nic. Niniejszy
projekt  podlegał  zgłoszeniu  do  Prezesa  Ochrony  Konkurencji  i  Konsumentów  oraz
Ministerstwa  Rolnictwa  
i Rozwoju Wsi. Obie instytucje udzieliły wskazówek, które zostały zawarte w przedłożonym
dokumencie. 

Przewodniczący Komisji Jan Krzysztof Binaś zapytał, czy są pytania do projektu uchwały.
Pytań nie zgłoszono.

Przewodniczący  Komisji  Jan  Krzysztof  Binaś  poddał  pod  głosowanie  projekt  uchwały  
w  sprawie  określenia  szczegółowych  zasad,  sposobu  i  trybu  udzielania  ulg  w  spłacie
należności  pieniężnych  mających  charakter  cywilnoprawny,  przypadających  Gminie
Ciechanowiec  i  jej  jednostkom  organizacyjnym  oraz  warunków  dopuszczalności  pomocy
publicznej  
w  przypadkach,  w  których  ulga  stanowić  będzie  pomoc  publiczną,  a  także  wskazania
organów uprawnionych do udzielania tych ulg.

Komisja 5 głosami za w obecności 5 członków Komisji  pozytywnie zaopiniowała projekt
uchwały w sprawie określenia szczegółowych zasad, sposobu i trybu udzielania ulg w spłacie
należności  pieniężnych  mających  charakter  cywilnoprawny,  przypadających  Gminie
Ciechanowiec  i  jej  jednostkom  organizacyjnym  oraz  warunków  dopuszczalności  pomocy
publicznej  w  przypadkach,  w  których  ulga  stanowić  będzie  pomoc  publiczną,  a  także
wskazania organów uprawnionych do udzielania tych ulg.

Projekt uchwały w sprawie określenia szczegółowych zasad, sposobu i trybu udzielania ulg 
w spłacie należności pieniężnych mających charakter cywilnoprawny, przypadających Gminie
Ciechanowiec  i  jej  jednostkom  organizacyjnym  oraz  warunków  dopuszczalności  pomocy
publicznej  w  przypadkach,  w  których  ulga  stanowić  będzie  pomoc  publiczną,  a  także
wskazania  organów  uprawnionych  do  udzielania  tych  ulg  stanowi  załącznik  nr  6  do
protokołu.

Ad pkt 3 ppkt 6

Przewodniczący Komisji Jan Krzysztof Binaś  otworzył  punkt: rozpatrzenie i zaopiniowanie
projektu  uchwały  w  sprawie  określenia  wzoru  wniosku  o  przyznanie  dodatku
mieszkaniowego oraz wzoru deklaracji o dochodach gospodarstwa domowego.

Przewodniczący Komisji Jan Krzysztof Binaś poprosił Sekretarz Gminy Annę Czapkowską
o omówienie projektu uchwały. 

Sekretarz Gminy Anna Czapkowska poinformowała, że w czerwcu podjęta została uchwała 
w  sprawie  określenia  wzoru  wniosku  o  przyznanie  dodatku  mieszkaniowego  oraz  wzoru
deklaracji  o  dochodach  gospodarstwa  domowego.  Podlaski  Urząd  Wojewódzki  uchylił  tą

___________________________________________________________________________________________________

Protokół Nr 33/21 z Komisji Oświaty, Kultury, Spraw Społecznych i Sportu Rady Miejskiej w Ciechanowcu 

odbytej w dniu 23 sierpnia 2021 roku

str.6



uchwałę  w całości.  W związku z  tym przedkłada  się  nowy,  zgodny z  przepisami  projekt
uchwały po naniesionych poprawkach, który był konsultowany z radcą prawnym. 

Przewodniczący Komisji Jan Krzysztof Binaś zapytał, czy są pytania do projektu uchwały.
Pytań nie zgłoszono.

Przewodniczący  Komisji  Jan  Krzysztof  Binaś  poddał  pod  głosowanie  projekt  uchwały  
w  sprawie  określenia  wzoru  wniosku  o  przyznanie  dodatku  mieszkaniowego  oraz  wzoru
deklaracji o dochodach gospodarstwa domowego.

Komisja 5 głosami za w obecności 5 członków Komisji  pozytywnie zaopiniowała projekt
uchwały w sprawie określenia wzoru wniosku o przyznanie dodatku mieszkaniowego oraz
wzoru deklaracji o dochodach gospodarstwa domowego.

Projekt uchwały w sprawie określenia wzoru wniosku o przyznanie dodatku mieszkaniowego
oraz  wzoru  deklaracji  o  dochodach  gospodarstwa  domowego  stanowi  załącznik  nr 7  do
protokołu.

Ad pkt 3 ppkt 7

Przewodniczący Komisji Jan Krzysztof Binaś  otworzył  punkt: rozpatrzenie i zaopiniowanie
projektu uchwały w sprawie nawiązania współpracy z Gminą Pińczów.

Przewodniczący Komisji Jan Krzysztof Binaś poprosił Sekretarz Gminy Annę Czapkowską 
o omówienie projektu uchwały. 

Sekretarz Gminy Anna Czapkowska poinformowała,  że proponowana uchwała pozwoli na
nawiązanie  stosunków  partnerskich  pomiędzy  jednostkami  samorządu  terytorialnego,
zapoczątkowanych  w  1974  roku  kiedy  to  oba  miasta  w  przyjacielskiej  atmosferze
rywalizowały  ze  sobą  w Banku  Miast.  Pierwsze  kroki  ku  współpracy  z  Gminą  Pińczów
zostały  już  poczynione,  ponieważ  w  dniach  7-8  sierpnia  delegacja  z  Ciechanowca  na
zaproszenie Burmistrza Miasta i  Gminy Pińczowa odwiedziła miasto.  W Pińczowie został
podpisany list intencyjny w sprawie współpracy pomiędzy Pińczowem, a Ciechanowcem na
rzecz wymiany różnych doświadczeń, promocji, współpracy, a także rozwoju społecznego.
Dzięki nawiązaniu tej współpracy również będzie możliwy udział we wspólnych projektach.
Ciechanowiecka  delegacja  zwiedziła  Pińczów.  Burmistrz  Miasta  i  Gminy  Pińczów został
zaproszony do Ciechanowca. Będzie u nas obecny w dniach 28-29 sierpnia 2021 r. 
Głos zabrał Burmistrz Ciechanowca Eugeniusz Święcki, który poinformował, że inicjatywa
współpracy wyszła od Burmistrza Miasta i Gminy Pińczów. Dodał, że cieszy się z tej decyzji,
ponieważ warto odnawiać takie kontakty. 

Przewodniczący Komisji Jan Krzysztof Binaś zapytał, czy są pytania do projektu uchwały.
Pytań nie zgłoszono.

Przewodniczący  Komisji  Jan  Krzysztof  Binaś  poddał  pod  głosowanie  projekt  uchwały  
w sprawie nawiązania współpracy z Gminą Pińczów.

Komisja 5 głosami za w obecności 5 członków Komisji  pozytywnie zaopiniowała projekt
uchwały w sprawie nawiązania współpracy z Gminą Pińczów.
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Projekt uchwały w sprawie nawiązania współpracy z Gminą Pińczów stanowi załącznik nr 8
do protokołu.

Ad pkt 3 ppkt 8

Przewodniczący Komisji Jan Krzysztof Binaś  otworzył  punkt: rozpatrzenie i zaopiniowanie
projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji.

Przewodniczący Komisji Jan Krzysztof Binaś poprosił Sekretarz Gminy Annę Czapkowską 
o omówienie projektu uchwały. 

Sekretarz  Gminy  Anna  Czapkowska  poinformowała,  że  mieszkańcy  ul.  Wąskiej  złożyli
petycję w sprawie przelotowości tej ulicy. Komisja Skarg, Wniosków i Petycji widzi problem,
że  każda  ulica  powinna  być  przelotowa  bo  wtedy  jest  bezpieczna,  jednak  Komisja  nie
uwzględnia  petycji  mieszkańców  w  kwestii  podjęcia  czynności  celem  połączenia  ulicy
Wąskiej  z  ulicą  Szeroką  
z przyczyn podanych w uzasadnieniu. Ze strony Gminy Ciechanowiec były podejmowane już
czynności dotyczące przelotowości tej ulicy. 

Przewodniczący Komisji Jan Krzysztof Binaś zapytał, czy są pytania do projektu uchwały.
Pytań nie zgłoszono.

Przewodniczący  Komisji  Jan  Krzysztof  Binaś  poddał  pod  głosowanie  projekt  uchwały  
w sprawie rozpatrzenia petycji.

Komisja 5 głosami za w obecności 5 członków Komisji  pozytywnie zaopiniowała projekt
uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji.

Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji stanowi załącznik nr 9 do protokołu.

Ad pkt 3 ppkt 9

Przewodniczący Komisji Jan Krzysztof Binaś  otworzył  punkt: rozpatrzenie i zaopiniowanie
projektu  uchwały  w  sprawie  przyjęcia  regulaminu  dostarczania  wody  i  odprowadzania
ścieków na terenie Gminy Ciechanowiec.

Przewodniczący Komisji Jan Krzysztof Binaś poprosił Sekretarz Gminy Annę Czapkowską 
o omówienie projektu uchwały. 

Sekretarz Gminy Anna Czapkowska poinformowała, że w czerwcu bieżącego roku podjęta
została uchwała w sprawie przyjęcia projektu regulaminu dostarczania wody i odprowadzania
ścieków na terenie Gminy Ciechanowiec oraz przekazania go do zaopiniowania Dyrektorowi
Regionalnego Zarządu Gospodarki Wodnej w Lublinie. Wody Polskie odpowiedziały na ten
projekt.  Po naniesieniu kilku  wskazówek i  po sprawdzeniu projektu uchwały przez  radcę
prawnego przedkłada się projekt uchwały w sprawie przyjęcia regulaminu dostarczania wody 
i odprowadzania ścieków na terenie Gminy Ciechanowiec. Regulamin określa ogólnie prawa 
i obowiązki przedsiębiorstwa wodociągowo-kanalizacyjnego oraz odbiorców usług na terenie
gminy  Ciechanowiec  z  zakresu  zbiorowego  zaopatrzenia  w  wodę  i  zbiorowego
odprowadzania ścieków. 

Przewodniczący Komisji Jan Krzysztof Binaś zapytał, czy są pytania do projektu uchwały.
Pytań nie zgłoszono.
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Przewodniczący  Komisji  Jan  Krzysztof  Binaś  poddał  pod  głosowanie  projekt  uchwały  
w  sprawie  przyjęcia  regulaminu  dostarczania  wody  i  odprowadzania  ścieków  na  terenie
Gminy Ciechanowiec.

Komisja 5 głosami za w obecności 5 członków Komisji  pozytywnie zaopiniowała projekt
uchwały  w sprawie  przyjęcia  regulaminu dostarczania wody i  odprowadzania ścieków na
terenie Gminy Ciechanowiec.

Projekt uchwały w sprawie przyjęcia regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków
na terenie Gminy Ciechanowiec stanowi załącznik nr 10 do protokołu.

Ad pkt 4

Przewodniczący  Komisji  Jan  Krzysztof  Binaś  otworzył  punkt:  Informacja  o  przebiegu
wykonania budżetu gminy za I półrocze 2021 roku.

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Spraw Społecznych i Sportu Jan Krzysztof Binaś
poprosił  Burmistrza  Ciechanowca  Eugeniusza  Święckiego  o  omówienie  informacji  o
przebiegu wykonania budżetu gminy za I półrocze 2021 roku. 

Głos zabrał Burmistrz Ciechanowca Eugeniusz Święcki, który poinformował, że wszystkie
informacje  zostały  dokładnie  przedstawione  w  przedłożonym  dokumencie.  Dochody
wykonane zostały na prawie 50 %, a wydatki na 27,36 %. Wydatki wynikają głównie z tego,
że nie zostały jeszcze opłacone inwestycje, które są w trakcie realizacji. Dotyczy to głównie
inwestycji  drogowych oraz  żłobka.  Jeżeli  chodzi  o  planowany  deficyt  to  6 500 000,00 zł
zapisane  jest  do  zaciągnięcia  w  roku  bieżącym.  Dodał,  że  może  zdarzyć  się  tak,  że  w
bieżącym  roku  kredyt  nie  zostanie  zaciągnięty.  Aktualnie  zadłużenie  gminy  wynosi
6 440 000,00 zł. Burmistrz poinformował o inwestycjach zaplanowanych na 2021 rok:

- Modernizacja stacji uzdatniania wody we wsi Radziszewo-Sieńczuch – 64 000,00 zł
na dokumentację. Inwestycja nie została zrealizowana.

- Rozbudowa drogi  gminnej  we wsi  Wojtkowice-Glinna  – inwestycja  jest  w trakcie
realizacji i zostanie zakończona w terminie.

- Rozbudowa  drogi  gminnej  w  miejscowości  Ciechanowczyk  –  inwestycja  została
zrealizowana.

- Rozbudowa  drogi  gminnej  w  miejscowości  Przybyszyn  –  przygotowana  została
nawierzchnia do wylania masy asfaltowej. 

- Rozbudowa  drogi  gminnej  w  miejscowości  Dąbczyn  –  inwestycja  jest  w  trakcie
realizacji.

- Rozbudowa drogi gminnej we wsi Czaje-Wólka – jeden odcinek został zrealizowany,
natomiast  drugi  jest  w  trakcie  realizacji.  Inwestycja  zastanie  zakończona  w  roku
bieżącym. 

- Przebudowa  odcinka  ulicy  Kuczyńskiej  –  inwestycja  zostanie  zakończona  w  tym
tygodniu.

- Rozbudowa ulic Spółdzielczej i Armii Krajowej – z tymi ulicami pojawił się problem,
ponieważ wykonawca zwrócił się z prośbą, żeby zwiększyć środki na ich wykonanie,
ponieważ przetarg był wiosną, a w chwili obecnej ceny towarów znacznie wzrosły.
Burmistrz  poinformował,  że  nie  zgodził  się  na podniesienie  środków. Wykonawca
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wyjechał i przez trzy tygodnie nie było z nim kontaktu. W piątek (23.08) wykonawca
pojawił się z pismem o wydłużenie terminu realizacji tych dwóch ulic do przyszłego
roku. Burmistrz dodał, że termin zostanie przedłużony, jednak prace muszą rozpocząć
się w roku bieżącym. 

- Przebudowa drogi na odcinku Koce-Schaby - Łempice – Kobusy – inwestycja jest  
w trakcie realizacji i zostanie zakończona w roku bieżącym. 

- Zakup  gruntów  niezbędnych  do  realizacji  robót  inwestycyjnych  –  inwestycja
realizowana jest na bieżąco.

- Usługo Door-to-door – zadanie zostało zrealizowane w całości. 
- Montaż windy w Szkole Podstawowej w Ciechanowcu – odbył się już przetarg.
- Uruchomienie  i  pierwsze  wyposażenie  Klubu  Seniora  w  Wojtkowicach  Starych  –

inwestycja jest w trakcie realizacji.
- Uruchomienie i pierwsze wyposażenie Żłobka Miejskiego w Ciechanowcu – Żłobek

Miejski w Ciechanowcu zostanie uruchomiony z dniem 4 października. 
- Zakup  dla  PRK  FARE  wozu  asenizacyjnego  i  koparki  –  inwestycja  została

zrealizowana.
- Rozbudowa oświetlenia ulicznego w ulicy Uszyńskiej i we wsi Wojtkowice-Dady oraz

wymiana oświetlenia w gminie na ledowe – inwestycja jest w trakcie realizacji.
- Przebudowa i budowa ul. Sienkiewicza – inwestycja jest w trakcie realizacji,
- Budowa drogi gminnej wraz ze ścieżką rowerową w ulicy Podlaskiej – inwestycja jest

w trakcie realizacji.

Burmistrz odczytał pismo od wykonawcy dotyczące prośby o wydłużenie terminu wykonania
ulic  Spółdzielczej  i  Armii  Krajowej  do  28  października  2022  roku.  Dodał,  że  jeżeli
wykonawca nie wywiąże się z umowy to zapłaci duże kary.
Burmistrz odniósł się również do Żłobka Miejskiego i poinformował, że wpłynęły 34 podania
o pracę, w tym 23 podania na opiekuna, 1 na intendenta oraz 10 na woźną. 

Przewodniczący  Komisji  Jan  Krzysztof  Binaś  zapytał,  czy  radni  zgłaszają  pytania  do
informacji o przebiegu wykonania budżetu gminy za I półrocze 2021 roku.
Pytań nie zgłoszono.

Informacja o przebiegu wykonania budżetu gminy za I półrocze 2021 roku stanowi załącznik
nr 11 do protokołu. 

Ad pkt 5

Przewodniczący  Komisji  Jan  Krzysztof  Binaś  otworzył  punkt:  Informacja  dotycząca
przygotowania obiektów oświatowych do rozpoczęcia nowego roku szkolnego oraz sytuacji
finansowej szkół podstawowych i przedszkola.

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Spraw Społecznych i Sportu Jan Krzysztof Binaś
zapytał, czy radni zgłaszają pytania do informacji.
Pytań nie zgłoszono.

Głos  zabrał  Burmistrz  Ciechanowca  Eugeniusz  Święcki,  który  poinformował,  że  do
przedszkola przyjętych zostało 132 dzieci.  W budynku Szkoły Podstawowej im. Mikołaja
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Kopernika w Ciechanowcu na parterze będzie znajdował się Żłobek Miejski oraz dwie grupy
przedszkolaków. Żłobek może pomieścić pięć 16-osobowych grup dzieci. W chwili obecnej
zgłoszonych zostało 49 dzieci, natomiast możemy przyjąć 32 dzieci (15 z jednego projektu i
17 z drugiego projektu). Pozostaje 16 dzieci, które nie zostały przyjęte z żadnego z projektów.
Burmistrz  dodał,  że  może otworzyć  trzecią  płatną  grupę,  gdzie  opłata  za  godzinę  będzie
wynosiła 1,50 zł. Będzie trzeba zatrudnić dodatkowo dwie opiekunki, które opłacane będą  
z budżetu gminy. Burmistrz poinformował również, że 3 dzieci z innych gmin nie została
przyjęta. 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Spraw Społecznych i Sportu Jan Krzysztof Binaś
zapytał, czy Radni zgłaszają pytania do informacji.
Pytań nie zgłoszono.

Informacja  dotycząca  przygotowania  obiektów oświatowych do rozpoczęcia  nowego roku
szkolnego oraz sytuacji finansowej szkół podstawowych i przedszkola stanowi załącznik nr
12 do protokołu. 

Ad pkt 6

Przewodniczący Komisji Jan Krzysztof Binaś otworzył punkt: Sprawy różne. 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Spraw Społecznych i Sportu Jan Krzysztof Binaś
zapytał, czy Radni zgłaszają sprawy różne.
Żadnych spraw nie poruszono.

Ad pkt 7

Przewodniczący  Komisji  Jan  Krzysztof  Binaś  podziękowała  za  udział  w  posiedzeniu  
Komisji Oświaty, Kultury, Spraw Społecznych i Sportu i dokonał zamknięcia posiedzenia.

 Protokołowała:

Wioleta Kierska 

Przewodniczący Komisji

Jan Krzysztof Binaś
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